
Referat af bestyrelsesmøde den 23. september 2024

 
Tilstede: Anni, Rikke, Tina og Karina (referent)

 
1: Bestyrelsen konstituerede sig med Rikke som formand, Anni og Karina som almindelige 
bestyrelsesmedlemmer, og Tina og Mette som suppleanter.

 
2: Fremtidige møder: 

 vil finde sted ca. hver måned undtagen i december, juli og august (månederne uden møder). 
Forslag eller forespørgsler opfordres sendt til Rikke for at blive behandlet af bestyrelsen. Referater 
vil blive delt på Facebook efter hvert møde og opsat på vores info tavle.


3: Vil vi arbejde  med følgende: 


Lys på p- pladsen, at træerne bliver fældet så vi får en mere åben p-plads og  vores biler ikke 
bliver ødelagt af drys fra træerne. 


Lys i kælderen og forbygge flere vandskader. 


Kigge på langtidsplanen i henlæggelser, hvad ligger i nærmeste fremtid, vi skal arbejde med 


Arbejde på at fest/ aktivitet udvalget genopstår. 


4: To do til næste møde 


Opfølgning på de forslag der blev stemt ind på beboermødet 


Vi skal have ryddet op og gjort rent i vores kælder


Næste møde: den 24. Oktober  kl 19.30


